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SLOVO STAROSTKY 
Vážení spoluobčané,  
dostává se Vám do rukou poslední zpravodaj v tomto roce. 
Zdárně ukončujeme 2. ročník vydávání „Lovčické drbny“. Do 
dalšího ročníku bych si přála, aby se našel nějaký dobrovolník, 
pisatel, který by přispíval do zpravodaje. Mohl by psát o 
akcích, kterých se zúčastnil v naší obci. Tímto by nám velice 
pomohl. Příspěvky se mohou týkat třeba i historie, nebo 
událostí, které nás trápí nebo naopak těší. Moc prosím, najde 
se někdo takový, který vnese do našeho zpravodaje jiný 
pohled na věci? 
 
I když se už podzim chýlí ke konci, musím se vrátit 
k problematice vypalování trávy a pálení listí. Plošné 
vypalování travních porostů je zakázáno zákonem o požární 
ochraně. Tento zákaz se netýká pálení shrabané trávy, listí či 
klestí v otevřeném ohništi. Na tuto činnost však platí rovněž 
určitá pravidla a omezení. Např. pálení většího množství je 
třeba předem hlásit operačnímu středisku příslušného 
územního odboru Hasičského záchranného systému. I v 
takových případech je však třeba oheň hlídat a bránit jeho 
rozšíření do okolí. Co je však při tomto pálení velice důležité? 
Berte ohledy na své sousedy a spoluobčany a neomezujte je 
silným kouřem! 
 
S touto problematikou je spojen i začátek topné sezóny. Kouř z 
komínů je nejen v naší obci běžnou věcí. Pevně věřím, že v naší 

obci jsou lidé zodpovědní, kteří ve svých kotlích spalují pouze 
doporučené topivo. Nespalují plasty, PET lahve a nápojové 
kartony. Uvědomme si, že pálením tohoto odpadu vznikají 
nebezpečné látky, které znamenají bezprostřední riziko pro 
naše zdraví. Tento odpad můžete zdarma uložit do barevných 
kontejnerů na tříděný odpad. Buďme proto, prosím, ke svému 
zdraví a okolí ohleduplní. 
S nadcházející zimní sezonou a možnou sněhovou nadílkou 
bych Vás chtěla poprosit o pomoc při odklízení sněhu z 
chodníků. Vím, že je povinností obce, zajistit odklizení sněhu 
z obecních chodníků. V jednom čase není možné a není 
v našich silách být všude a zajistit tam úklid, proto Vám za Vaši 
pomoc předem velice děkuji.  
 
Na závěr bych zde chtěla poděkovat těm, kteří se zapojili do 
činností pro naši obec Lovčice. Ať už se jedná o akce kulturní, 
sportovní, úklidy a ostatní činnosti. Děkuji zastupitelům, 
pracovníkům obecního úřadu, místní knihovně, panu řediteli a 
zaměstnancům školy a školky, všem zájmovým spolkům a 
jednotlivcům. Bez nich by naše obec nebyla taková, jaká je 
nyní. Děkuji. 
 
Všem občanům přeji klidné prožití vánočních svátků, v novém 
roce hlavně hodně zdraví, sousedskou toleranci a pospolitost. 
 

Ing. Petra Petrovická 
 

 

 
Příjemné a klidné prožití vánočních svátků, v novém roce 

hodně zdraví, rodinného štěstí a osobních i pracovních 
úspěchů Vám přeje 

zastupitelstvo obce a pracovníci obecního úřadu. 
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I n f o r m a c e  o b e c n í h o  ú ř a d u  
 

USNESENÍ ZASTUPITELSTVA OBCE LOVČICE 

Zveřejněny jsou upravené verze dokumentů z důvodu dodržení 
přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 
101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů v platném znění. 
Úplná znění dokumentů jsou uložena v archívu obecního úřadu. 

U S N E S E N Í   č. 47/2010 z jednání zastupitelstva obce 
Lovčice ze dne 1. 9. 2010 

Zastupitelstvo obce v obci Lovčice vzalo na vědomí 
 
1. Informaci Celního úřadu Hradec Králové s žádostí o 

spolupráci v oblasti zjišťování nelegální činnosti v naší obci. 
2. Informaci o tom, že žádosti o granty – hřiště pro mládež 

(na tuto akci jsme již získali dotaci z jiného dotačního 
titulu) a zvýšení bezpečnosti v obci - nebyly vybrány 
k financování z dotačního programu společnosti TPCA 
Partnerství pro Kolínsko 2010. 

3. Dotaz na řešení situace, kdy panu xxxxxxxxx utíkají býci.  
4. Dotaz na řešení propadající se silnice I/11 u prvního 

ostrůvku ve směru od Chlumce nad Cidlinou. 
5. Kontrolu usnesení z minulých zasedání. 
 
Zastupitelstvo obce v obci Lovčice schválilo 

 
1. Ověřovatele zápisu. 
2. Program zasedání zastupitelstva obce.  
3. Zadání Změny č. 2 Územního plánu obce Lovčice. 
4. Jako zpracovatele Změny č. 2 Územního plánu obce Lovčice 

projektovou kancelář ing. Eduarda Žaluda, Lukavská 806, 
564 01  Žamberk dle cenové nabídky ze dne 25. 8. 2010 ve 
výši 75 600, Kč s DPH. 

5. Pořízení ÚP Lovčice, v souladu s ustanovením § 44, zákona 
č. 183/2006 sb., o územním plánování a stavebním řádu, 
ve znění pozdějších předpisů (dále jen stavební zákon). 

6. Ing. Petru Petrovickou jako zastupitele pro spolupráci 
s pořizovatelem dle § 47 a dalších stavebního zákona při 
pořízení ÚP Lovčice. 

6. Jako pořizovatele ÚP Lovčice Magistrát města Hradec 
Králové, odbor hlavního architekta (úřad územního 
plánování) v souladu s ustanovením § 6 odst. 1c) 
stavebního zákona. 

7. Rozpočtové opatření č. 2/2010. 
8. Smlouvu o hrazení neinvestičních nákladů připadajících na 

dítě navštěvující Základní školu v Chlumci nad Cidlinou. 
9. Zabezpečení nového dětského hřiště u fotbalového hřiště 

ochrannou sítí ve výši 9 400 Kč na materiál. 
10. Partnerskou smlouvu s TJ SOKOL Lovčice týkající se 

pořízení zavlažovacího systému na fotbalovém hřišti včetně 
spolufinancování ve výši 10 % celkových nákladů projektu. 

11. Ve věci poskytovatele pouťových atrakcí na pouti a 
posvícení postup, který byl zvolen, znění dopisů, které byly 
panu xxxxxxxxx zaslány a datum 31. 5. běžného roku jako 
termín pro předkládání žádostí o hostování s pouťovými 
atrakcemi v následujícím roce (do 31. 5. 2011 na rok 2012). 

Zastupitelstvo obce v obci Lovčice neschválilo 
 

Poskytnutí finančního příspěvku Náboženské obci Církve 
československé husitské v Chlumci nad Cidlinou na opravu 
varhan, elektroakustického zařízení a prostoru pro setkávání 
osob s duševním onemocněním. 
 

U S N E S E N Í   č. 48/2010 z jednání zastupitelstva obce 
Lovčice ze dne 13. 10. 2010 

Zastupitelstvo obce v obci Lovčice vzalo na vědomí 
 

1. Žádosti o stavební parcely od paní xxxxxxxxx a od slečny 

xxxxxxxxx. 

2. Přehled financování rekonstrukce KTZ. 

3. Požadavek pana Dvořáčka oslovit Lovčickou zemědělskou 

a. s. se žádostí o úklid silnic, které jsou znečištěny od bláta 

z traktorů. 

4. Kontrolu usnesení z minulých zasedání. 

 

Zastupitelstvo obce v obci Lovčice schválilo 
 

1. Ověřovatele zápisu. 

2. Program zasedání zastupitelstva obce.  

3. Nájemní smlouvu s panem xxxxxxxxx – pronájem 

nebytových prostor v nemovitosti č. p. 168, za stejných 

podmínek jako byly v dosavadní smlouvě, na dobu 

neurčitou s dvouměsíční výpovědní lhůtou s účinností od 1. 

1. 2011.  

4. Nájemní smlouvu s panem xxxxxxxxx – pronájem 

nebytových prostor v nemovitosti č. p. 168, za stejných 

podmínek jako byly v dosavadní smlouvě, na dobu 

neurčitou s dvouměsíční výpovědní lhůtou s účinností od 1. 

1. 2011.  

5. Nájemní smlouvu s paní xxxxxxxxx – pronájem nebytových 

prostor v nemovitosti č. p. 254 o celkové výměře 40 m
2
, za 

stejných podmínek jako byly v dosavadní smlouvě, na dobu 

neurčitou s dvouměsíční výpovědní lhůtou, za cenu 4 400,- 

Kč ročně s účinností od 1. 1. 2011. 

6. Nájemní smlouvu s paní xxxxxxxxx – pronájem nebytových 

prostor v nemovitosti č. p. 254 o celkové výměře 51 m
2
, za 

stejných podmínek jako byly původním nájemcem, na 

dobu neurčitou s dvouměsíční výpovědní lhůtou, za cenu 5 

610,- Kč ročně s účinností od 1. 1. 2011. 

7. Rozpočtové opatření č. 3/2010. 
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NOVÉ E-MAILOVÉ ADRESY 
Upozorňujeme občany, že jsou v provozu nové e-mailové adresy! 
Původní adresy budou ještě nějaký čas rovněž fungovat, pro 
elektronickou komunikaci už ale prosím používejte nové adresy! 

hlavní e-mail na obec obec@lovcice.eu 
starostka  starosta@lovcice.eu 
místostarosta  místostarosta@lovcice.eu 
účetní   ucetni@lovcice.eu 

 

Internetové stránky obce a obecního úřadu http://www.lovcice.eu. 
Chcete vědět, co se děje nového, co se připravuje, co se chystá, co se schválilo? Chcete znát informace jiných úřadů.  Neslyšeli 
jste hlášení místního rozhlasu? Vše naleznete na našich internetových stránkách. 
Pokud chcete být informování o změnách denně nebo v jiném intervalu, můžete dostávat novinky zprávou na váš e-mail. 
Musíte se ale zaregistrovat na našich internetových stránkách, na titulní stránce vlevo nahoře – Odběr novinek. 
Pokud by se zaregistrováním měl někdo problém, na úřadě vám rádi pomůžeme. 
 

 

Informace o volbách do zastupitelstev obcí a do 1/3 Senátu Parlamentu České republiky 
Ve dnech 15. a 16. října 2010 se konaly volby do zastupitelstva obce a do 1/3 Senátu Parlamentu České republiky. Dne 22. října 
2010 a 23. října 2010 se pak konalo druhé kolo voleb do Senátu. 

 
Tříkrálová sbírka 2011 
 
Na začátku příštího roku se 
naše obec opět připojí k celostátní Tříkrálové sbírce, kterou pořádá Charita Česká republika. Ve 
dnech 6. a 9. ledna 2010 se do ulic naší obce vydá skupinka koledníků. Nově bude i jedna 
pokladnička umístěna v kostele. Do zapečetěných pokladniček budete moci přispět jakýmkoli 
finančním obnosem. Pokladničky budou po ukončení sbírky převezeny do sídla Oblastní charity 
Hradec Králové, kde budou následně rozpečetěny. Předem děkujeme za Vaše příspěvky. 

Ing. Petra Petrovická 

Výsledky voleb do 1/3 Senátu Parlamentu ČR v obci Lovčice 
1. kolo 
Celkový počet osob zapsaných ve výpise ze stálých sezn. voličů  541 
Celkový počet voličů, kterým byly vydány úřední obálky               233 
Celkový počet odevzdaných úředních obálek                                   233 
Celkový počet platných hlasů                                                              221 
Voličská účast                                                                                  43,06% 
 

Kandidát 
Počet 
hlasů 

Jiří Komárek 85 

Jiří Stříteský 40 

Miluše Horská 32 

Václav Snopek 20 

Vladimír Engelmayer 18 

Marta Lederová 17 

Jiří Málek 9 

Petr Janko 0 

2. kolo 
Celkový počet osob zapsaných ve výpise ze stálých sezn. voličů   541 
Celkový počet voličů, kterým byly vydány úřední obálky                109 
Celkový počet odevzdaných úředních obálek                                   109 
Celkový počet platných hlasů                                                               109 
Voličská účast                                                                                   20,15% 

Kandidát 
Počet 
hlasů 

Miluše Horská 42 

Jiří Komárek 67 
 

Výsledky voleb do zastupitelstva obce Lovčice 
Celkový počet osob zapsaných ve výpise ze stálých sezn. voličů  541 
Celkový počet voličů, kterým byly vydány úřední obálky               333 
Celkový počet odevzdaných úředních obálek                                   331 
Celkový počet platných hlasů                                                            2246 
Voličská účast                                                                                   61,55% 
 

Kandidát 
Počet 
hlasů 

Získaný 
mandát 

Ing. Lukáš Štěpán 249 x 

Ing. Petra Petrovická 247 x 

Ing. David Školník 236 x 

Pavel Bárdy 229 x 

Josef Tománek 210 x 

Petr Matuška 209 x 

Pavel Švejdar 206 x 

Blanka Loudová 202 x 

Mg. Eva Neprášková 195 x 

Petr Hlásek 173  

Josef Dvořáček 90  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Děkujeme všem, kteří byli volit, za jejich účast. 
 

mailto:obec@lovcice.eu
mailto:starosta@lovcice.eu
mailto:m�stostarosta@lovcice.eu
mailto:ucetni@lovcice.eu
http://www.lovcice.eu/
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S t a l o  s e  v  n a š í  o b c i  

 
Vítání občánků 
I v letošním roce jsme přivítali naše nové občánky. 
Zástupce obce po předchozí domluvě navštíví rodinu s novým 
občánkem, poblahopřeje rodině, předá květiny, gratulaci a 
věcné dary. Nově každé miminko obdrží 500,- Kč 
prostřednictvím finančního produktu České pošty.  Následně 
dojde k fotografování miminka i jeho rodiny.  
Dne 19. září 2010 proběhlo v naší obci další vítání sedmi 
nových občánků. Do naší obce jsme přivítali pět holčiček – 
Havlinovou Adélku, Bužovou Martičku, Kleinerovou Julinku, 
Volejníkovou Anetku a Konhefrovou Karolínku a dva chlapečky 
– Šmahela Lubomírka a Tomeše Jindříška. 
Všem přejeme hlavně hodně zdraví! 
Více fotografií naleznete ve fotogalerii obce na 
http://obeclovcice.rajce.idnes.cz/Vitani_obcanku_-
_19._zari_2010/ 

ing. Petra Petrovická 

 
Tomeš Jindřich 

 
Havlinová Adéla 

 
Bužová Marta 

 
Kleinerová Julie 

 
Volejníková Aneta 

http://obeclovcice.rajce.idnes.cz/Vitani_obcanku_-_19._zari_2010/
http://obeclovcice.rajce.idnes.cz/Vitani_obcanku_-_19._zari_2010/
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Konhefrová Karolína 

 
Šmahel Lubomír 

 
Den seniorů 
I v letošním roce se konalo přátelské posezení se seniory naší 
obce. Letos se tato akce poprvé konala ve zrekonstruovaném 
sále KTZ, a to dne 1. října 2010. Tyto prostory umožnily, aby 
program setkání byl spíše kulturně zábavný. 
Za obecní úřad se zúčastnila starostka – Ing. Petra 
Petrovická, místostarosta – pan Pavel Bárdy a účetní – paní 
Helena Volejníková. V průběhu odpoledne na setkání zavítali 
i někteří zastupitelé.  
Po krátkém úvodu, kdy paní starostka přivítala hosty a 
seznámila je s programem, vystoupily s krásným 
vystoupením děti z mateřské a základní školy. Jelikož na 
minulém setkání mnoho seniorů nemohlo děti poznat, na 
letošním se všechny děti postupně představily.  Veselé bylo 
vystoupení dětí ze školky. Jejich taneční cvičení a tanec na 
písničku „Polámal se mraveneček“ dozajista všechny 
rozesmály. Jménem pořadatele jsem ráda, že si škola ve 
svém nabytém programu (v září byly na škole v přírodě, 
nemoci,…) našla čas a pedagogové dokázali s dětmi nacvičit 
představení. Vždy hřeje více na srdíčku, když se můžeme 
dívat na vystoupení svých dětí, vnoučat či pravnoučat. 

V průběhu odpoledne hosty rozhodně potěšilo vystoupení 
mažoretek – Anety Matuškové a Gabriely Sirůčkové. 
Mažoretky předvedli úžasnou choreografii a práci s holí. 
Po tomto vystoupení následovalo vystoupení holčiček a 
dívek z kroužku břišních tanců. Nejprve předvedly 
nacvičenou skladbu. Ve svém druhém vstupu i ukázku 
z tanečního představení „Večer z Aladinovy lampičky“. Celé 
toto představení bude opakováno v sobotu 4. 12. 2010 a 
více se o něm dozvíte v článku Paty Procházkové na některé 
z dalších stránek tohoto zpravodaje. 
Větší prostory dovolily uspořádat menší módní přehlídku ve 
spolupráci s paní Jolanou Hoškovou, která vlastní půjčovnu 
šatů ve Velkých Výklekách. Různé společenské a svatební 
šaty nám předvedla děvčata Kateřina Bednářová, Tereza 
Hanzlová, Tereza Hubená, Kateřina Záhorová a Šárka 
Matušková. Přehlídka by dozajista neproběhla hladce, kdyby 
oporu při chůzi děvčatům nedělal Pavel Vavřínek. 
K dotvoření krásného vzhledu modelek přispěla nemalou 
měrou paní Michaela Holcová, která děvčata nádherně 
učesala a paní Lenka Petrovická s paní Petrou Vojtíškovou, 
které se postaraly o nalíčení dívek. 
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Překvapením pro hosty bylo vystoupení žen z kroužku 
břišních tanců, které předvedly tanec se sukní a tanec se 
šátky. 
Pro zpříjemnění odpoledne jsme pozvali pana Brzáka, který 
hosty velice potěšil zpěvem doprovázeným hrou na klávesy. 
Je škoda, že pouze několik párů a jednotlivců si zatancovalo. 
Ale doufejme, že si i na tuto možnost senioři zvyknou a 
zatancují si, nebo si jen tak posedí při písničce.  
Poděkování patří kolektivu kuchyně Lovčické zemědělské a. 
s., který připravil výborné řízečky.  

Další dík patří všem účinkujícím, dětem, mládeži i dospělým, 
pedagogům a vedoucím a ostatním, kteří se jakkoliv podíleli 
na této akci. 
Obrovský dík patří ženám z kroužku břišních tanců, které se 
o všechny postaraly a celou akci obsloužily.  
Nakonec děkujeme všem seniorům, kteří na setkání přišli. 
V letošním roce byla účast rekordní! A názory seniorů, když 
odcházeli, jejich poděkování a někdy i slzičky, jsou 
znamením, že tato akce má smysl a velký význam. Proto 
přijďte i v příštím roce, pobavit se a možná si i zatancovat. 

ing. Petra Petrovická 
 

P ř i p r a v u j e  s e  v  n a š í  o b c i  

 
Pan Josef Knittl pořádá v sobotu 4. 12. 2010 od 20,00 hodin v Hospůdce u kostela 

Čertovskou zábavu. 

Zábavou, na které se budou hrát hlavně hity 80. a 90. let, nás provede DJ Aleš Crha. 

Čertovské kostýmy jsou vítané, ne však povinné. 

Mikulášský jarmark 
 

Vážení velcí i malí přátelé, 
v pátek 3. prosince 2010 si Vás dovolujeme pozvat na tradiční setkání 
s Mikulášem a sváteční školní jarmark. Zahájení proběhne v 16 hodin. 

Těšíme se na Vaši hojnou účast. 
 

 
 
Cvičení ZUMBA FITNESS 
Cvičení Zumby se bude konat v pátek 26. listopadu a 29. 
prosince vždy od 18 do 20 hodin. Cena cvičení zůstává stejná, 
100 Kč. 

Přijďte si toto cvičení vyzkoušet. Využijte toho, že se koná 
v naší obci a nemusíte na něj dojíždět do města. Toto cvičení 
není jen pro ženy, proto mohou přijít i muži. Všichni jste zváni! 
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R ů z n é  i n f o r m a c e  

 
Informace Policie ČR: 
(NE) BEZPEČNÝ VĚK - Doporučení seniorům 
Když víte, co vás může ohrozit, mátě větší šanci se bránit. 
   JAK SE CHRÁNIT PŘED OKRADENÍM 

 Peníze, doklady i klíče noste v příruční uzavřené tašce nebo 
kabelce vždy odděleně. Berte si jen tolik peněz, kolik skutečně 
potřebujete. 

 Peněženku uložte na dno nebo do spodní části kabelky nebo 
nákupní tašky. 

 Kabelku nebo tašku přes rameno nenechávejte viset na 
zádech, ale mějte ji stále na očích a chraňte ji rukama na boku 
nebo na břiše. 

 Kabelku nebo tašku nepokládejte v obchodech na police a 
nenechávejte ji v nákupním vozíku. Nikdy ji neodkládejte s 
oděvem v šatně kina, divadla, restaurace, ani v čekárně u 
lékaře či na úřadech. 

 Vyhýbejte se návalům mnoha lidí, tlačenice nahrává 
zlodějům a okradení může proběhnout bez povšimnutí. 

 Čtete-li si v dopravním prostředku MHD, mějte své příruční 
zavazadlo pořád pod kontrolou. 

 Ve vlaku si vybírejte kupé, kde už sedí další cestující a 
nenechávejte svá zavazadla bez dozoru. 

 Při výběru peněz z bankomatu si hlídejte soukromí. Dávejte 
pozor, jestli vás někdo nesleduje příliš zblízka. Vybírání z 
bankomatů uvnitř bank či spořitelen je spolehlivější. Na ulici 
vybírejte peníze za asistence někoho, koho znáte a důvěřujete 
mu. 

 Nikdy se před nikým nechlubte svými úsporami nebo 
cennostmi, nepůjčujte cizím lidem peníze, neplaťte žádné 
zálohy podomním prodejcům. 
 

 

Další důchodci okradeni na Hradecku 
Od začátku letošního roku policie zaznamenala 10 případů, 
škoda 480 tisíc korun   
Na Hradecku opět řádí 
podvodnice okrádající 
staré lidi.  
Policisté od pátečního 
(17. září 2010) 
dopoledne vyšetřují 
další případ. 
Pětasedmdesátiletý muž z Nechanicka ve čtvrtek 
16. září 2010 dopoledne vpustil do domu dvě údajné 
podomní prodejkyně, které mu začaly nabízet barevné 
deky. S lákavou nabídkou však u důchodce neuspěly. Ženy 
se nenechaly odbít, aby důchodce odlákaly, sehrály další 
divadlo. Jedna z žen seniora požádala o staré noviny do 
boty, protože ji údajně měla tlačit noha a následně druhá 
muže poprosila o natočení vody do přinesené pet lahve. 
Pod těmito záminkami se jim nakonec podařilo starého  
pána odlákat. Zřejmě využily momentu, když jim šel do 
koupelny natočit vodu do lahve a mezitím mu z jiné 
místnosti ukradly našetřené peníze. Odcizily dvaatřicet tisíc 
korun a následně dům opustily. Poblíž domu na ně čekal 
řidič s tmavým vozem, do kterého nastoupily, a všichni pak 
odjeli. Poškozený zjistil krádež až druhý den ráno. Ihned 
celou věc oznámil na policii. Po dvou podvodnicích nyní 
pátrá policie.  
Černovlásky byly ve věku kolem 30 let, štíhlé postavy. Obě 
měly na sobě dlouhou sukni s barevným vzorem. Podle 
poškozeného mluvily slovensky.  
Případ je šetřen pro podezření z přečinu krádeže. Nový 
trestní zákoník pamatuje na takové jednání až dvouletým 
trestem odnětí svobody.  
 

Jiná povedená dvojice podvodnic se vydala okrádat seniory 
na Novobydžovsko. V pátek 17. září 2010 kolem desáté 
hodiny dopoledne oslovily sedmaosmdesátiletého seniora 
pracujícího na zahradě svého domku v Novém Bydžově o 
sklenici vody. Jednu z nich pozval do domu a druhá čekala 
venku. Vodu si pak nevzala, chtěla však na toaletu. S tím 
nesouhlasil a ženu z domu vyprovodil. I v tomto případě 
jedna z žen zaměstnala seniora a druhá stačila z pokoje 
odcizit osm tisíc korun. Podle oznamovatele se jednalo o 
dvě ženy. První podvodnici mohlo být kolem 50 až 55 let, 
vysoká asi 160 centimetrů, delších tmavých vlasů. Druhá 
zlodějka vypadala na 40 let, silnější postavy, vysoká také asi 
160 centimetrů. Obě měly na sobě černé oblečení. Ani 
jedna z nich nemluvila plynně česky.  
Poté se přemístily do obce Prasek na Novobydžovsku. 
Následoval podobný scénář. Dvě ženy oslovily důchodkyni. 
Jedna z nich seniorku požádala o vodu. Poté ji 
dvaasedmdesátiletá důchodkyně pozvala do domu. Po chvíli 
podvodnice pro změnu potřebovala na toaletu. Mezitím 
druhá žena šla krást do jiného pokoje. V tomto případě nic 
neodcizily, jelikož byly vyrušeny vnukem, který pobýval v 
pokoji.  
 
Za přečin krádeže hrozí až dvouletý pobyt za mřížemi.  
Prosíme všechny starší občany o zvýšenou opatrnost. V 
případě, že Vás navštíví podvodnice pod obdobnou 
záminkou, ihned celou věc oznamte na linku 158. 
 
Hradecku od začátku roku (1. ledna do 18. září 2010) 
zaznamenala deset případů okradených seniorů. Celková 
škoda dosáhla částky 480 tisíc korun. 
 

nprap.  Anna Pešavová - 20. září 2010 
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O b e c n í  k n i h o v n a  L o v č i c e  

 
Soutěž o nejkrásnější výkres: 
Téma na listopad FERDA MRAVENEC a na prosinec MAXIPES FÍK. Děti, 
namalujte obrázky s daným pohádkovým tématem. Autor vylosovaného 
obrázku získá drobnou cenu. 
Téma na září bylo KRTEČEK a na říjen POVÍDÁNÍ O PEJSKOVI A KOČIČCE. 
 

Renáta Švarcová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Knihovna obce Lovčice 
ve spolupráci s Obecním úřadem Lovčice 

Vás zve na Den pro dětskou knihu - 4. ročník, který se koná 
v sobotu 11. prosince 2010 od 13,00 hodin. 

 
Co všechno jsme pro vás připravili: 

 
 den otevřených dveří – prohlídka knihovny 
 předčítání pohádek pro děti 
 výtvarné stánky 
 soutěže pro rodiče a ostatní nadšence 
 občerstvení 

 
Srdečně zveme rodiny s dětmi, děti malé i velké, čtenáře i nečtenáře, kteří 

se mohou do knihovny zaregistrovat.  
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I n f o r m a c e  Z á k l a d n í  a  M a t e ř s k é  š k o l y  v  L o v č i c í c h  

Ze školy a o škole 
První dva měsíce školního roku 2010/2011 jsou za námi a já 
bych zde na stránkách zpravodaje v krátkosti shrnul vše, co se 
v naší základní škole stalo a zároveň vás i informoval o věcech 
chystaných. 
 
Prvního září jsme zahájili společně nový školní rok slavnostním 
přivítáním nových prvňáčků. Přítomen byl i pan Sazama, který i 
v tomto školním roce přislíbil naší škole vydatnou podporu, za 
což mu patří náš dík. Na uvítanou tak mohli všichni žáci dostat 
tašku dárečků a zúčastněným na škole v přírodě byla 
financována doprava do a z Teplic nad Metují. Škola v přírodě 
byla hned v úvodu školního roku první velkou akcí. Trochu 
nezvyklou, v tento čas, ale s velmi dobrým průběhem a 
hodnocením. Společně jsme prožili týden v penzionu Metuje 
v Teplicích nad Metují. Žáci poznali opět krásný kousek naší 
vlasti a všichni odjížděli naprosto spokojeni. Pochválit musím 
obzvláště naše prvňáčky, pro které to byl i zájezd „zvykací“.  
Další větší akcí, byl již avizovaný projekt Hlína. Naším cílem 
bylo žáky seznámit trochu hlouběji s tak obyčejnou a všední 
věcí, jako je hlína. Součástí projektu bylo i společné tvoření se 
sochařkou Klárou Klose na školní zahradě a exkurze do Dobšic 
do Keltského muzea a do skanzenu v Přerově nad Labem. I 
tato akce proběhla k naší i žákovské spokojenosti.  
 
Aby byl výčet uskutečněných akcí úplný, je nutné ještě uvést 
vystoupení dětí na Dni seniorů, hudební představení „Na louce 
písnička“, které naši žáci shlédli ve škole a v neposlední řadě 
organizaci akcí pro veřejnost – Lovčické šlápoty, Lovčického 
šlápnutí a tradiční Drakiády. Letos byly první dvě jmenované 
akce netradičně spojeny do jednoho dne. Počasí nám nakonec 

přálo, a jak pěší, tak cyklistická část dne proběhla v pohodě a 
bez větších komplikací. Nepočítám problém s dofouknutím 
svého kola. Akce se zúčastnila necelá 40 dětí a dospělých. 
Organizaci Drakiády si opět vzala na starosti naše školní 
družina a mateřská škola. Po dlouhé době dobrý vítr vál. O 
zážitky ze školy v přírodě a z exkurze do Dobšic a Přerova nad 
Labem se s vámi níže podělily naše dvě žákyně z 5. ročníku. 
 
Z chystaných akcí upozorním na výlet do Prahy dne 9. 11., 
rodičovskou schůzku v druhé půli listopadu a tradiční 
Mikulášský jarmark, který je naplánován na 3. prosince. O 
všech akcích budete včas informováni. 
 
Poslední odstavec věnuji krátké rekapitulaci vnitřním 
záležitostem školy. Počet žáků nám bohužel klesl na 36 dětí. 
Tím se naše základní škola dostala do podlimitního stavu a zde 
děkuji obci za podporu v tomto školním roce v udržení 
stávajícího organizačního členění. V mateřské škole máme 
naopak plno, zapsáno je 26 dětí. Do školní družiny se prozatím 
přihlásilo 17 žáků. Personální obsazení zůstává v ZŠ tradiční. 1. 
ročník vyučuje Mgr. Jan Václavík, 2. a 3. ročník Mgr. Irena 
Šedivá, 4. a 5. ročník Mgr. Eva Neprášková a vychovatelkou ve 
školní družině je Kateřina Bradáčová. Změna nastala v osazení 
MŠ, kde od poloviny září pracuje s Darinou Kafkovou nová paní 
učitelka paní Jitka Mužíková. O školní výdejnu a pořádek ve 
škole se tradičně starají paní Věra Holmanová a paní Helena 
Stehlíková. V současné době se naše škola zapojuje i do 
projektu Peníze EU školám, a tak se můžeme společně s našimi 
žáky těšit na další zlepšení školních podmínek.  

Mgr. Jan Václavík, ředitel školy 

 
 

Zahájení školního roku Divadelní představení 
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Projekt Hlína Projekt Hlína 

 
Lovčická šlápota a Lovčické šlápnutí 

 
Lovčická šlápota a Lovčické šlápnutí 

 

ŠKOLA V PŘÍRODĚ V TEPLICÍCH NAD METUJÍ 
V pondělí 6. září v 8.00 přijel autobus před školu, aby nabral 
ty, kteří jeli na školu v přírodě do Teplic nad Metují. Všichni se 
rozloučili s rodiči a vyjeli jsme. Jeli jsme asi 2 hodiny. V půlce 
cesty jsme zastavili u vodní nádrže Rozkoš, abychom se 
nasvačili. Po svačině jsme šli do autobusu a jeli jsme dál. Po 
hodině jsme dojeli do Teplic nad Metují. Vystoupili jsme u 
penzionu Metuje z autobusu, vzali si svoje zavazadla a šli jsme 
na pokoje. V pokoji jsme si uložili věci a šli na oběd. Po obědě 
jsme ještě na pokojích vybalovali. Po odpolední pauze jsme 
chodili po městě a okolí. Vrátili jsme se na večeři. Po večeři 
jsme šli do učebny, kde jsme zpívali a kreslili. Dokreslili jsme si 
naše výkresy a šli jsme na pokoje, kde jsme se umyli a vyčistili 
si zuby. Ve 21.00 jsme měli večerku a šli jsme spát. 
V úterý v 7.00 jsme vstali, umyli jsme se a oblékli. V 7.30 byla 
snídaně. Po snídani jsme šli na pokoje, kde jsme si zabalili 
batůžky. Okolo deváté hodiny jsme vyšli z penzionu do 
skalního města, kde byl stánek se suvenýry a zároveň tam 
prodávali vstupenky do Teplických skal, kde byla moc krásná 
příroda a skály, které se něčemu nebo někomu podobaly. V 
12.00 jsme museli být na obědě. Po obědě jsme jeli do 
Broumova. Tam jsme šli do benediktinského kláštera, kde 

kdysi pobývali mniši. Byly tam různé obrazy a vitríny, ale 
hlavně klášterní knihovna. Skončila nám prohlídka a my jsme 
měli na náměstí rozchod. Když jsme se nasvačili, šli jsme na 
vlak. Přijeli jsme akorát na večeři. Po večeři jsme v učebně 
zpívali. V 20.00 jsme se šli vykoupat a potom spát. 
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Ve středu jsme jako obvykle měli budíček v 7.00. Umyli jsme 
se, vyčistili si zuby. V 7.30 nás pan učitel volal do jídelny na 
snídani. Po snídani jsme šli na pokoje zabalit si vše potřebné 
do Adršpašských skal. Tam jsme byli do půl dvanácté. Viděli 
jsme například Medvídka pandu, Starostu a starostovou a 
spoustu dalších skal, podívali jsme se i k Malému a Velkému 
vodopádu. Po obědě jsme jeli do Police nad Metují do Muzea 
Merkuru, kde byly různé věci postavené ze stavebnice Merkur 
např. traktor, Ocelové město nebo Eiffelova věž. Sami jsme si 
mohli vyzkoušet také něco postavit. Po prohlídce jsme na 
náměstí dostali rozchod. Pak jsme šli na autobus. Po večeři 
jsme šli do učebny, kde jsme zpívali a kreslili. Pak jsme se 
umyli a byla večerka. 
Ve čtvrtek jsme se vzbudili v 7.00 a po umytí šli na snídani. 
Jelikož pršelo, šli jsme po snídani do učebny hrát různé hry. 
Počasí bylo pořád stejné, proto jsme šli do tělocvičny, kde 
jsme hráli vybíjenou a různé soutěže v družstvech. V 10.00 

byla svačina. Po svačině přestalo pršet, vyrazili jsme tedy do 
lesa, kde jsme stavěli domečky pro skřítky. Pak jsme šli na 
oběd. Po obědě jsme měli polední klid do 13.30. Potom jsme 
se všichni vypravili na farmu kouknout se, jak se vyrábějí sýry. 
Paní nás provedla po farmě, kde jsme viděli: prasata, krávy, 
kozy, telátka, králíčky, morče a koně. Po prohlídce jsme viděli 
výrobu sýrů. Hned vedle farmy bylo kamenictví, i tam jsme se 
šli podívat, ale jelikož jim zrovna nefungovaly stroje, nemohl 
nám pán ukázat, co dovedou. Proto nám to jen vysvětlil. Po 
večeři jsme šli do učebny a tam byly „vánoce“. Dostali jsme 
různé bonbony, sušenky a na památku mince. Pak jsme se šli 
umýt a spát. 
V pátek po budíčku byla snídaně. Potom jsme si dobalili věci. 
Přijel autobus a jeli jsme domů. Na cestě jsme se zastavili 
v Josefově u pevnosti, kde jsme se nasvačili. Celá škola 
v přírodě se mi moc líbila. 
   Natálie Bárdyová, žákyně 5. ročníku 

 

 

VÝLET DO DOBŠIC A PŘEROVA NAD LABEM 
Dne 12. 10. 2010 jsme jeli do Dobšic a Přerova nad Labem. 
V 7.45 jsme měli sraz před školou, jeli jsme autobusem od 
firmy Heřmanský. Na tento výlet jsme jeli z toho důvodu, že 
jsme v září měli projekt HLÍNA, na kterém jsme vyráběli různé 

věci z keramiky, a proto jsme jeli do skanzenu v Přerově nad 
Labem a do Muzea Keltů v Dobšicích.  
Když jsme nastoupili do autobusu, bylo nás tam třicet čtyři 
dětí, tři učitelé a jeden řidič autobusu. Já, Natálka, Bára a 
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Tomáš Chrastina jsme seděli vzadu na pětici a hrozně jsme 
zlobili, proto na zpáteční cestě jsme tam sedět nemohli.  
Když jsme přijeli do Dobšic, tak jsme šli rovnou do muzea, kde 
nám paní ke každé věci z doby Keltů něco říkala. Nejdříve nám 
povídala něco o chýších Keltů. Pak nám řekla o tom, že Keltky 
si na sebe braly různé pletené pásky, různé spony, nánožníky, 
nákrčníky a náramky. Potom nám řekla, co všechno našli za 
výzbroj, že u Dobšic bylo nalezeno keltské pohřebiště a přes 
dvacet Keltů. Jeden Kelt měl překřížené nohy, což mohlo 
znamenat, že byl velmi významný nebo něco úplně jiného. 
Kelty bojovníky pohřbívali s celou výzbrojí. Taky tam byly dvě 
vitríny, ve kterých byly různé nalezené keltské věci. Také jsme 
se koukali na film o Keltech. 
Když jsme vyšli z muzea, vydali jsme 
se na stezku malého Dobše. V prvním 
úkolu jsme měli napsat, co mají 
Dobšice ve znaku za strom a měli jsme 
ho tam i dokreslit, byly to dva topoly. 
Pak jsme šli kousek pěšky a narazili na 
druhý úkol. Za druhý úkol jsme měli 
napsat, co tam roste za různé 
obilniny. Když jsme přišli ke třetímu 
úkolu, měli jsme napsat, co tam roste 
za byliny. Třetí úkol byl u oppida, ve 
kterém byly houpačky, pejsek, ne 
kterém jsme se houpali ze strany na 
stranu, prolézačky, takový kopec 
ohraničený dřevem a keltská 
polozemnice, která byla celá z bahna 
a dubového dřeva a slámy. Když jsme 
odešli z oppida, došli jsme ke 
čtvrtému úkolu, měli jsme na pracovní 
list spojit plod stromu se stromem. U 
čtvrtého úkolu jsme nad trávou měli 
přivázané prkno, které se kývalo, a po 
tom jsme měli přejít, ale všichni jsme 
padali. Potom jsme museli rovnou ke 

dvanáctému úkolu, protože jsme se nedostali přes řeku. Přes 
řeku jsme se nedostali z toho důvodu, že vypouštěli Žehuňský 
rybník. Tak jsme už šli k autobusu. Ještě během té stezky jsme 
se nasvačili, to byla zatím malá svačina. 
Když jsme jeli do Přerova nad Labem, tak jsme jeli ani ne půl 
hodiny. V autobuse jsme ještě seděli na pětici já, Natálka, Bára 
a Tomáš Chrastina. Poté co jsme přijeli do Přerova, tak jsme se 
šli vyfotit. Fotili jsme se na malém kopečku, a když jsme slézali 
z kopečku, tak jsme padali, protože tam byla hlína. Potom už 
jsme šli do skanzenu. Když jsme tam přišli, tak jsme si dali 
oběd a čekali, až za námi přijde paní, která nás provázela. 
Potom jsme šli do první chaloupky. Ta byla rozdělená na dvě 
části. V první části byly voskové figuríny. Jedna byla v posteli a 
měla vedle sebe malé voskové dítě, u stolu seděl hospodář 
s mísou koláčů. V druhé části byl čeledín, který spal v chlívku 
pro prasata. Druhá chaloupka byla rozdělená na dvě části, 
v první byly různé valchy, pračky a mýdlo. V druhé části 
chaloupky byly máselnice. Byly tam ruční máselnice. 
Máselnice, s kterými se jenom kvrdlalo, až se ukvrdlalo máslo, 
nebo se jenom tlouklo do smetany, až se utlouklo máslo. 
V třetí chaloupce bylo ukázáno, jak se skladovalo jídlo. Potom 
jsme šli do čtvrté chaloupky, tam to krásně vonělo, protože to 
byla sušárna. V předposlední chalupě byly staré hračky a 
modely svatebních šatů. Jako poslední jsme šli na dvůr, kde 
byly různé stroje, sečky, rydla a větrné mlýny. Potom jsme jeli 
domů.  
Výlet se mi líbil. 
   Kateřina Tučková, žákyně 5. ročníku 
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INFORMACE Z NAŠÍ LOVČICKÉ ŠKOLIČKY 
 Měsíc září byl pro nás ve školce měsícem seznamovacím, 
protože jsme u nás přivítali novou paní učitelku Jitku 
Mužíkovou z Městce Králové. Jsme s dětmi velmi rádi, že 
pracuje v naší školičce a chceme ji popřát hodně úspěchů 
v pracovním životě. 
 Začátkem září jsme navštívili Jičín, jemuž se nadarmo neříká 
„město pohádek“. Shlédli jsme loutkové divadlo, pohyblivé 
muzeum Rumcajse, Manky i Cipíska, absolvovali jízdu na 
zahradních traktorech, stavěli z dřevěných tvarů, měli jsme 
možnost shlédnout několik starých řemesel a pohádkových 
postav. Navštívili jsme pouťové atrakce, které přijeli k nám do 
Lovčic na tradiční posvícení. 
 Od října hrajeme s dětmi na zobcovou flétnu, která je u dětí 
velmi oblíbená.  I taneční vystoupení se střapci a 
„Mraveneček“, měly velký úspěch na „Dni seniorů“.  
V polovině října nás navštívilo divadlo doprovázené písničkami 
s možností vyzkoušet netradiční hudební nástroje, jako jsou 
např. kastaněty či fanfrnoch. Společně se základní školou jsme 
uspořádali tradiční Drakiádu. Díky správným větrným 
podmínkám i těm nejmenším účastníkům drak létal. 
 Každé úterý navštěvujeme s dětmi solnou jeskyni 
v Poděbradech, která je velkým přínosem pro naše zdraví.  

V listopadu chystáme exkurzi do Království železnic v Praze a 
nebude ani chybět příjezd sv. Martina na bílém koni, který 
nám jistě přiveze spoustu sněhových vloček jako loňský rok. 
V plánu máme i „Jablíčkový den“, který věnujeme sladkému 
ovoci. Z jablíček budeme péct jablkový závin dle receptu paní 
Stehlíkové. Nevynecháme ani každoroční loutkobraní 
v Chlumci nad Cidlinou. Jeden podzimní den budeme věnovat 
ježkům, který jsme nazvali „Ježčím dnem“. Rozloučíme se 
pomalu s podzimním časem a uzamkneme stromový porost 
pomyslným klíčem a popřejeme mu klidný spánek v zimním 
období. 
 V prosinci přivítáme na našem jarmarku Mikuláše, čerta a 
anděla přednesem pásmo básniček a budeme doufat ve 
sladkou odměnu. Příchod Ježíška oslavíme vánočními zvyky a 
tradicemi. Společně si zazpíváme vánoční koledy, s rodiči i 
sourozenci budeme vyrábět věnečky nebo svícínky ze slaného 

těsta. S rokem se rozloučíme vánočním výletem, který je 
prozatím tajemstvím. 
Na závěr bych chtěla popřát nejen dětem a rodičům, ale i 
čtenářům, ať se máte celý rok 2011 jako v pohádce. Protože 
v pohádkách jsou všichni šťastni, zdrávi a dobro vždy vítězí nad 
zlem. 

Darina Kafková, učitelka MŠ 
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I n f o r m a c e  Ř í m s k o k a t o l i c k é  f a r n o s t i  L o v č i c e  

Stalo se… 
Od září letošního roku, kdy začal nový školní rok, obnovilo se i 
pravidelné setkávání v rámci naší farnosti: 
V pátek v 16 hodin se na faře setkávají děti, které připravují na 
Vánoce své divadelní překvapení. 
V pátek v 19 hodin se střídavě na faře v Lovčicích a Žiželicích na 
biblických hodinách setkávají zájemci o hlubší poznání Bible. 
První sobota v měsíci od 16 hodin je vyhrazena setkávání 
manželů. 
 
Kolemjdoucí si jistě povšimli obnovené brány do kostela. Rádi 
využíváme tuto příležitost k vyjádření našeho poděkování těm, 
kdo se o obnovu kostelní brány a sloupků přičinili: panu 
Kopřivovi z Lišic a panu Loudovi z Lovčic. 
 
Dne 31. 10. se ve 12 hodin na místním hřbitově konala 
vzpomínková pobožnost za zesnulé, jako projev naší úcty k 
našim předkům a výraz víry v život za oponou smrti. 
 
Připravujeme… 
V neděli 28. 11. začíná doba adventu. Slovo advent (z lat. „příchod“) odkazuje k obsahu období, které je zaměřeno na přípravu 
slavení Vánoc a rozjímání o věčném cíli lidského bytí. 
V rámci bohoslužeb první adventní neděle se budou žehnat adventní věnce a svíce. 
 
A protože čas rychle běží, už teď všechny lidi dobré vůle zveme k bohoslužbám a kulturním akcím letošních Vánoc. Už tradičně 
připravujeme ve spolupráci se Základní uměleckou školou v Novém Bydžově předvánoční koncert. 
V době vánočních svátků také vystoupí děti z Lovčic, Žiželic a Rasoch s divadélkem a písněmi. 
Na začátku příštího roku se naše farnost připojí ke Tříkrálové sbírce 2011. V době konání bohoslužeb dne 6. a 9. ledna 2011 
budete moci přispět do připravené pokladničky v kostele. 
Všem přejeme duchovní prožití „dušičkových“ dnů, adventu i Vánoc. 

PaedDr. Vladimír Beňo, jáhen farnosti 

Katolická farnost Lovčicích Vás srdečně zve na: 
 

 adventní bohoslužby ve čtvrtek v 16 hodin a v neděli v 11 hodin, 

 vánoční koncert v pondělí 20. 12. v 17 hodin, 

 vánoční mše svatá na Štědrý den 24. 12. ve 20 hodin, 

 vánoční bohoslužby Boží hod vánoční 25. 12. a Neděle sv. Rodiny 26. 12. v 11 hodin, 

 vánoční program dětí v sobotu 25. 12. v 14,30 hodin. 

 

I n f o r m a c e  s p o l k ů  v  L o v č i c í c h  
 

Sbor dobrovolných hasičů Lovčice 
 

Měsíc září a říjen byl pro hasiče ve znamení cvičení, která jsou 
velmi důležitá pro provedení ostrých zásahů, ve kterých již jde 
o zdraví a majetek. 
Dne 13. září v 15:54 byl vyhlášen poplach pomocí systému 
Pelig, který jsme pořídili na svolávání členů výjezdové 
jednotky. Jednalo se o námětové cvičení složek HZS. Byl 
simulován požár čerpací stanice, v průmyslové zóně v Chlumci 
nad Cidlinou v bývalém vojenském prostoru. Výjezd byl 
uskutečněn před požadovaným limitem. Naše jednotka 
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dorazila na místo a po ohlášení veliteli zásahu jsme zásobovali 
zasahující cisternu vodou. Zbytek jednotky čekal v záloze.  
Po ukončení cvičení bylo závěrečné vyhodnocení. Až na malé 
nedostatky bylo cvičení úspěšné. Námětové cvičení bylo 
zaměřeno na součinnost jednotek profesionálních a 
dobrovolných hasičů. Účastnily se jednotky Nový Bydžov, 
Chlumec nad Cidlinou, Lovčice a Nové Město. 
 

Na další cvičení, které se konalo 25. září, jsme byli pozváni do 
Končic, které bylo zaměřeno na spolupráci jednotek hasičů při 
požáru lesa. Účastnily se jednotky Žiželice, Končice, Lovčice, 
Radovesnice, Převýšov, Lipec. 
 
S klesajícími teplotami ještě snížíme hladinu vody v koupališti 
a přepustíme ji do druhé nádrže a také připravíme techniku na 
zimní provoz.  

za SDH Petr Matuška 

 
 

TJ Sokol Lovčice 
 

Oddíl fotbalu 
 

Z fotbalového okénka 
Je za námi dalších dva a půl měsíce a opět se Vám hlásíme se 
sportovními zprávami. V minulém čísle jsme Vás informovali o 
nadcházejícím ročníku 2010-2011 a nyní nezbývá než 
uplynulou poločasovou část zhodnotit a Vám, fotbalovým 
fandům, přiblížit. 
 
A mužstvo dospělých vstupovalo do nového ročníku 
s odhodláním odčinit sestup z okresního přeboru a pokusit se, 
co možná nejrychleji, vrátit zpět. Dá se říci, že se jim to vcelku 
povedlo. Za podzimní část nepoznali pocit porážky a o body 
přišli pouze za tři remízové zápasy. Po právu jim patří první 
příčka za 36 bodů a s celkovým skórem 39 : 12. Za toto 
umístění bych chtěl chlapcům poděkovat a přeji si, a se mnou i 
každý fotbalový fanda, aby toto umístění bylo i poskočení 
tohoto fotbalového ročníku. 
 
B mužstvo si též nevedlo špatně a jejich umístění je na 8. 
příčce tabulky s 17 body a skórem 22 : 40. Zde je potřeba 
podotknout, že u tohoto mančaftu je velké střídání hráčů. A 
proto se dá toto mužstvo špatně konsolidovat a vyhnout se tak 
problémům, aby někteří hráči hráli pokaždé na jiném postu. 
Zde bych chtěl apelovat na mladé hráče, kteří již skončili 

v dorostu, aby se, co nejrychleji, začlenili a mohli tím bojovat o 
post a dres A mužstva. 
 
U družstva dorostu došlo k určitým změnám. Oproti minulým 
letům byl zrušen okresní přebor a vznikly první třídy krajské 
soutěže. Zde si naši mladí borci vedli se střídavými úspěchy a 
jsou na deváté příčce s 10 body a celkovým skórem 13 : 30. 
Věřím, že v jarní části soutěže budou mít větší sebevědomí a 
povede se jim lépe. U tohoto družstva došlo během podzimní 
části k doplnění realizačního týmu a k Martinovi Jilemnickému 
přišli Petr Procházka a Mirek Koudelka. 
 
Družstvo našich nejmenších fotbalistů dostálo též určitých 
změn. Bylo přihlášeno do mladších žáků do skupiny 7+1. 
V tomto družstvu je znát hodně věkově mladinkých hráčů, 
kteří fotbalové zkušenosti teprve získávají. Již nyní se zde ale 
začínají objevovat začínající talenti. Pro příklad uvádím: Tomáš 
Svoboda, René Vojtíšek, Míra Vidiečan, Jan Hrášek, Aleš 
Hubený a jiní. Chtěl bych tímto oslovit bývalé hráče, rodiče, 
nebo hráče, kteří ukončili dorostenecký věk, aby pomohli 
Petru Hubenému s trénováním našich nejmenších fotbalistů, 
poněvadž ti potřebují naši největší pomoc a pozornost 
s předáváním fotbalových zkušeností. 
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Rovněž se zde musím zmínit též o kulturním dění, které je také 
součástí naší práce. V měsíci říjnu, konkrétně 9. 10. 2010, se 
uskutečnilo tradiční Vinobraní. O úspěch této akce se 
postaralo hudební těleso „LYRA CLUB“ pod taktovkou 

Jaroslava Perného. Všem, kteří se zúčastnili na přípravě této 
akce, bych chtěl moc poděkovat. O dalších kulturních akcích, 
které připravujeme, Vás budeme včas informovat. 

za TJ Sokol Lovčice Petr Hlásek 
 
Oddíl nohejbalu 
Dne 4. 9. 2010 se naši hráči zúčastnili nohejbalového turnaje trojic 
v Chlumci nad Cidlinou.  
Na tomto turnaji jsme obhajovali první místo z minulého turnaje. 
Družstva startovala ve složení Vavřínek st., Holec, Vavřínek ml, a 
Bárdy, Hanzl + třetí hráč se doplňoval. Nakonec jsme prohráli ve 
finále a skončili na druhém místě.  
Finále jsme odehráli ve složení Hanzl, Bárdy, Vavřínek st. 
 
Dne 18. 9. 2010 se uskutečnil sedmý ročník nohejbalového turnaje 
trojic u nás v Lovčicích. Zúčastnilo se ho 9 družstev jak 
amatérských, tak okresních a krajských.  
Lovčice zastupovalo jedno družstvo ve složení Hanzl, Bárdy, 
Petrovický, Vavřínek ml.  
Skončili na 8 místě a při pohledu na kvalitu soupeřů se to dalo 
očekávat. Naší prioritou bylo odvést dobře organizační část turnaje 
a to se nám podařilo. Vítězné družstvo hrálo ve složení Budkai, 
Holas, Trinh Minh kteří startovali za Mnichovo Hradiště. 
 

 
 
Dne 2. 10. 2010 se u nás v Lovčicích uskutečnil amatérský turnaj 
trojic, který většinou pořádáme až koncem roku v tělocvičně, 
ale letos jsme ho stihli odehrát venku na antuce. Zúčastnilo se 
ho 9 družstev.  
Lovčice zastupovala 3 družstva.  
Nejlépe z našich se umístilo družstvo ve složení Lehký, 
Petrovický, Tománek ml. a to na druhém místě. Další naše 
družstvo ve složení Holec, Vavřínek, Tománek skončilo na 
pátém místě. Družstvo ve složení Hanzl, Bárdy, Vavřínek ml. 
obsadilo šesté místo. Vítězem celého turnaje se stalo družstvo z 
Barchova. 
 

Za oddíl nohejbalu Pavel Bárdy 
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Kroužek břišních tanců 
Kroužek orientálních tanců a jeho větší, malé i nejmenší tanečnice Vás zvou 4. prosince 2010 od 14 hodin do sálu KTZ 
na taneční představení „Večer z Aladinovy lampičky“.  
Toto představení jste měli možnost shlédnout už v červnu, a protože mělo skvělý ohlas, rozhodly jsme se ho předvést ještě 
jednou. Jednak pro ty, kteří ho nemohli vidět, a pak také pro ty, kteří by ho rádi opět shlédli. S nepatrnými změnami v obsazení 
rolí a také v kostýmech Vás znovu zavedeme do pohádkového světa Orientu a představíme Vám příběhy skutečných i 
pohádkových orientálních tanečnic a princezen.  
Odpolednem Vás znovu provedou jako beduínští vypravěči Pavel Vavřínek a David Procházka a v hlavních rolích uvidíte Nikolu 
Novákovou, Katku Hučkovou, Beatu Knittlovou, Radku Motlovou, Markétu Jilemnickou, Katku Záhorovou a Míšu Motlovou. 
Tance se závoji, světýlky a vějíři nám předvedou Bára Brixi, Adélka Krátká, Adélka Sklenářová, Anička Petrovická, Pavlínka 
Petrovická, Katka Homolová, Lucka Petrovická, Štěpánka Neprášková, Kačka Školníková, Gábinka Homolová, Barborka Šteflová, 
Terezka Chocholoušková, Eliška Vítová, Anetka Hubená, Anetka Pšeničková a Šarlotka Hálová. Věřím, že výkony všech velkých i 
malých tanečnic budou stejně profesionální jako v červnu a připraví nám stejně úžasný zážitek a příjemné zastavení 
v předvánočním shonu.  

Paty Procházková 
 

 
 

Kalanetika 
Protože, jak to vypadá, naše ženy a dívky objevily účinky (které jsou opravdu viditelné a to rychle!) cvičení kalanetiky, můžeme 
Vám ji nabídnout dvakrát týdně. Scházíme se prozatím v úterý od 19.00 hodin a v pátek od 18.00 hodin v KTZ, kde si společně 
protahujeme a posilujeme celé tělo. Po vyřešení problému s lektorkou aerobiku, budete o případných změnách informováni. 
Kalanetika je opravdu určena pro všechny věkové kategorie a nejen pro ženy! Jsme moc rády, že jsme mohly v našich řadách 
přivítat i první mužské účastníky. A protože dvě hodiny týdně kalanetiky na svých tělech určitě pocítíte, přijďte si ji s námi 
vyzkoušet! Cvičení je zdarma a lekce vedou střídavě Lenka Vavřínková a Paty Procházková 

Paty Procházková 

Ú s p ě c h y  n a š i c h  o b č a n ů  

 
LUKÁŠ JIRÁNEK 
Náš mladý občan, Lukáš Jiránek, č. p. 167, se probojoval v lehkoatletickém čtyřboji přes školní, 
okresní a krajské soutěže do celostátního finále. Závody se konaly ve Valašském Meziříčí.  
Lukáš v tříčlenném družstvu reprezentoval Královéhradecký kraj. Jeho družstvo obsadilo vynikající 
1. místo. 
Dne 6. září 2010 byli závodníci pozváni do Královéhradeckého kraje. Zde jim představitelé kraje 
předali za 1. místo v národním finále praktických škol pamětní medaile a věcné ocenění. 

Marcela Vavřínková 
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S p o l e č e n s k á  k r o n i k a  

Ve společenské kronice uvádíme výročí narození let 50, 55, 60, 65 a od 70 let vše. 
Společenská kronika není na přání některých jubilantů úplná. 
 
Výročí narození 

 

listopad 
 
50 let – Huček Bohumil, č. p. 106 
 
55 let – Hlaváčková Eva, č. p. 241 
              Crhová Květoslava, č. p. 216 
 
65 let – Tučková Jaroslava, č. p. 83 
 
70 let – Poláková Marie, č. p. 195 
 
78 let – Šmahelová Emilie, č. p. 77 
 
81 let – Hamanová Marie, č. p. 193 
 
82 let – Horáček Stanislav, č. p. 148 
 
85 let – Jirsáková Marie, č. p. 107 
 
86 let – Konečný Stanislav, č. p. 78 

prosinec 
 
55 let – Hlásek Petr, č. p. 198 
              Havrda Pavel, č. p. 223 
              Moravčíková Jiřina, č. p. 214 
 
71 let – Hladík František, č. p. 196 
 
72 let – Pilař Jiří, č. p. 16 
 
76 let – Kádová Marie, č. p. 88 
 
80 let – Vlasáková Vlasta, č. p. 215 
 

 
 
Rozloučili jsme se s těmito spoluobčany 

 

Jiroudková Libuše, č. p. 155, 82 let 
Hájková Danuše, č. p. 110, 75 let 
Hampl Vladimír, č. p. 99, 75 let 
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Z á b a v a  

Vaření  
Staročeský houbový kuba 
Mezi typické štědrovečerní pokrmy patří kromě kapra a bramborového salátu také houbový kuba. 
Na zlaté prasátko omnoho z nás nevěří a půst obvykle nedrží. Můžeme ale zkusit kompromis, který nás příjemně překvapí. 
 
Suroviny: 
300 g krup  
150 g cibule 
majoránka 
kmín 
máslo 3 stroužky česneku 
sádlo (olej) 
sůl 
pepř 
150 g sušených hub  

Postup: 
Kroupy propláchneme a necháme odkapat. Na sádle, příp. na oleji, osmahneme nakrájenou 
cibuli. Přidáme kroupy, osolíme, ochutíme kořením a osmažíme. Přelijeme vodou a 
uvedeme do varu. Namočené houby vymačkáme, podusíme na másle a přidáme ke 
kroupám. Uvaříme doměkka, ochutíme česnekem. Směs vložíme do vymaštěné zapékací 
formy a při teplotě 180 °C zapečeme do zlatohněda (zhruba 30 minut). 
 
 
 
Přejeme dobrou chuť! 

 

 

Tipy na dovolenou i výlety 
Tak po roce jsou zase dovolené pryč, a tak si myslím, že by nebylo špatné si dovolenou trochu připomenout a podělit se o zážitky. 
Letos jsem zvolil za místo poznání Norsko a jeho přírodní krásy. Jeli jsme ve dvou lidech osobním autem. Bylo to akorát, protože 
jídlo na 18 dní a oblečení do každého počasí, to je auto plné hned. 
Vyrazili jsme 8. 8. 2010 asi v pět hodin odpoledne. Ve tři hodiny ráno v pondělí jsme najeli na trajekt Sassnitz (Německo) - 
Trelleborg (Švédsko). Potom už jsme frčeli na sever po dálnici E6. Cestou jsme se zastavili v Národním parku Rondane. Zde jsme 
udělali nějaké túry a přespali jsme tady. Další den jsme přejeli pod nejvyšší horu Norska Goldhopinggen 2469m. Zde byl výšlap již 
trochu těžší a nakonec z toho bylo 9 hodin svižné chůze. Překrásný výhled na okolní štíty hor byl neuvěřitelný. Hlavně počasí nám 
vyšlo a po sněžných plotnách, které na vrcholcích byly, jsme se i svezli. Spaní bylo jednoduché, prostě - kde se co našlo. Většinou 
jsme se přesunovali až do pozdních hodin, což bylo i do jedné hodiny ráno. Druhý den v osm budíček a jede se dál nebo jde na 
výšlap. Snažili jsme se zhlédnout ty největší skvosty, které Norsko a jeho příroda nabízí. Našim nejvýše položeným cílem bylo 
souostroví Vesterálen. Podnikli jsme zde nějaké výšlapy a počasí nám ukazovalo opravdové divy. Chvíli déšť, chvíli duha a chvíli 
úplné jasno. Je neuvěřitelné, jak se s počasím mění i barvy moře a jeho okolí. Odtud jsme pokračovali dále přes Lofoty pomalu 
dolů na jih Norska. Na Lofotách jsme navštívili nejjižnější rybářskou vesničku s krátkým jménem A.  
Celkem jsme najeli 8000 km a po 18 dnech jsme se zdraví a trochu unavení vrátili domů. Při zpáteční cestě jsme v Berlíně 
navštívili Tropical Center (aquapark). Spaní na umělé pláži pod palmami bylo pro nás odměnou po náročném cestování. Je to až 
neuvěřitelné, co je možné v dnešní době vymyslet a postavit.  
Bylo by toho hodně na povídání, ale myslím si, že nejlepší představu o tom, jak to v Norsku vypadá, přiblíží fotky. 
Fotografie z letošní výpravy, ale i z jiných cest, třeba na kole, najdete na http://promatsvejdar.rajce.idnes.cz/. 

Pavel Švejdar 
 

 
 
 
 
 
 

http://promatsvejdar.rajce.idnes.cz/
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Firma Medovinka s. r. o. zahájila prodej medu a 
výrobků z něho. Nabízí například 

 med s různými ořechy, s čokoládou, ovocem, aj., 

 kvasnicové pivo s medem (15° světlé, 13° tmavé), 

 limo s příchutí medu, 

 propolisovou tinkturu, 

 medová lízátka, 

 přírodní medovinu čistou i s mnoha příchutěmi 

 a mnoho dalších. 
Zboží můžete zakoupit 

u Hlaváčků v Lovčicích č. p. 241. 

Sudoku: 
 

  7    5   

  9 8      

  2 3 4  8   

 3    2  1 6 

 7    8  3  

 2 1   9    

4 1      7 2 

       5 1 

7    6    9 
 

Křížovka: Prosincová pranostika 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 

A                              

B                              

C                              

D                              

E                              

F                              

G                              

H                              

I                              

J                
 

 
VODOROVNĚ: A. Korejská metropole; systém hodnocení šachistů; svalovina. - B. Začátek tajenky. - C. Kaprovitá ryba; mezitím; 
ušní léky. - D. Jméno fenky; papat; vydávat peníze. - E. Styl hudby; nasadit; předstíraná; SPZ Olomouce. - F. Ukazovací zájmeno; 
Nezvalova hrdinka; polotuhá hmota; SPZ okresu Plzeň-sever. - G. Omakat; hrací listy; javor. - H. Zaniklý hrad u Žitavy; jihoafrická 
provincie; trhan. - I. Konec tajenky. - J. Sibiřská řeka; římské mince; dobře. 
 
SVISLE: 1. Protestantský duchovní. - 2. Pasačka; omáčka. - 3. Druh; kabát. - 4. Závodní loď; navrchu. - 5. Pražské družstvo; jméno 
herečky Vítové; pryč. - 6. Kopanice na stráni; řecký zhýralec; SPZ Nových Zámků. - 7. Průhledná látka; dosna. - 8. Vznášet se; 
hnutí mysli. - 9. Pobít; látky z harasové příze. - 10. Klam; palec; sportovní náčiní. - 11. Nemocniční oddělení (zkratka); květenství; 
označení výrobků pro diabetiky. - 12. Klerika; tkanina se smyčkovým povrchem. - 13. Nitěmi olemovaná; bojácně. - 14. Japonský 
ostrov; vzešlé obilí. - 15. Obr podpírající nebeskou klenbu. 
 
POMŮCKA: ASOT; DRANT; IKI. 
 
Vyluštění křížovky (ne sudoku) zašlete do 31. 12. 2010 e-
mailem na starosta@lovcice.eu či doručte písemně na 
obecní úřad.  
Vylosovaný výherce obdrží sladkou odměnu. 
 
Vyluštění z minulého čísla: „Může muž najednou milovat dvě 
ženy?“ „Může, ale jen do té doby než na to jedna z nich 
přijde.“ 
Celkem bylo odevzdáno 6 správných vyluštění tajenky. 
Výhercem se stává: Iva Hovorková, Lovčice 248. Gratulujeme. 
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